

## التحذيرات PRECAUTIONARY STATEMENTS

Keep out of the reach of children and from heat surface. Avoid smoking during spraying. Don't use in agriculture. Avoid release to the environment. Avoid breathing vapors. Wearing protective clothing and gloves. Don't sprayed on the plants eaten by humans and animals. Don't throw in the sewer system.

يحفظ بعيدا عن متناول الأطفال والاسطح الحاره. تجنب التدخين اثناء الرش. لا يستخدم على الزراعة. لا تسكيه او تدفقة في البيئة. تجنب استنشاق الرذاذ. ليس ملابس واقية وقفازات. لا يرش على النباتات التي يتغذى عليها الانسان والحيوان. لا يلقى في نظام الصرف الصحي.

## الاسعافات الاولية FIRST AID

**If Swallowed:** Immediately call a Poison Center/Doctor  
اذا بلع المبيد: اتصل فورا بمركز السموم / الطبيب.

**If on Skin (on hair):** Take off immediately all  
Contaminated clothing. Rinse skin with water or shower  
اذا وقع المبيد على الجلد (او على الشعر): قم بازالة جميع الملابس الملوثة  
فورا وقم بشطف الجلد بالماء (او حمام)

**If in Eyes:** Rinse cautiously with water for several  
minutes. Remove contact lenses.  
اذا كان في العيون: اغسل بحذر بالماء لعدة دقائق، ازالة العدسات اللاصقة

## التخزين والتخلص من العبوات STORAGE AND DISPOSAL

Stored in their original packaging material enclosed in a dry and well-ventilated and away from food, feed and under lock and avoid storage under temperatures of - 5 ° C and above 35 degrees Celsius. Be disposed of containers delivered by the Center for the disposal of hazardous waste, don't use empty containers again for any other purpose.

تخزن المادة في عبواتها الأصلية المغلقة في مكان جاف وجيد التهوية  
ويعدها عن الطعام والعلف وتحت القفل وتتجنب الحرارة تحت درجات حرارة  
- 5 مئوية وفوق 35 درجة مئوية. يتم التخلص من العبوات عن طريق  
تسليمها لمراكز التخلص من النفايات الخطيرة، ولا تستعمل العبوات الفارغة مرة  
أخرى لأي غرض آخر.

P/Date: See stamp

تاريخ الانتاج

E/Date: 5 years from manufacturing date

تاريخ الانتهاء

Batch No: See stamp

رقم التشغيلة

## RESTRICTED USE PESTICIDE

For retail sale to and use only by certified applicators or persons under their direct supervision

### المبيد مقيد الاستخدام

لبيعه واستخدامه فقط من قبل فنيين مرخصين او تحت اشرافهم الفنى  
المباشر

# Tetracip Zapi

## تراسيپ زابی

### Emulsifiable Concentrate

#### مستحلب مركز

**Active ingredients:** Cypermethrin 8 gm +  
Tetramethrin 1gm + Pepronil Butoxide 15 gm

المادة الفعالة : سيرميثرин 8 جم + تتراميثيرين 1جم  
بيبرونيل بيتووكسيد 15 جم

المادة الحاملة up to 100 gm

#### KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

يحفظ بعيدا عن متناول الاطفال

#### Danger خطر

#### Ministry of Climate Change & Environment

##### Registration number:

رقم تسجيل المبيد بوزارة التغير المناخي والبيئة

**AUD-AD-140-2514**

#### الشركة المنتجة Manufacturing Company

#### Zapi Industrie Chimiche S.P.A. Italy

زابي / ايطاليا

#### الموزع المحلي Local Distributor

#### National Industrial Co. L.L.C

**[Abu Dhabi]**

الشركة الوطنية الصناعية ذ.م.م [أبوظبي]

**Tel: 02 6721000 - Fax: 02 6770011 -  
P.O.Box: 706**

**Email: nic\_uae@emirates.net.ae****www.nicuae.com****Net Contents: 1 Liter**

المحتوى الصافي: 1 لتر

## DIRECTIONS FOR USE

Insecticide with knockdown and residual effect to control many of the insects of public health (Flies - Mosquitoes - Cockroaches - Ants - Fleas - Ticks.) which find their favorite habitat in domestic and civil sites (kitchens, bathrooms, factories, camping areas, dumps, etc.), tree-lined paths, hedges, lawns, and ornamental bushes.

### طريقة الاستخدام

مبيد حشري سريع التاثير وله اثر متفرق، لمكافحة العديد من حشرات الصحة العامة (الذباب - البعوض - الصراصير - النمل - البراغيث - والقراد وغيرها) وذلك في أماكن تواجدها مثل المطابخ والحمامات والمصانع ومناطق التخريم ومقالب النفايات... الخ. والمشابيات المحاطة بالأشجار، والأسيجية والمسطحات الخضراء ونباتات الزينة.

### USES الاستخدامات

Methods طريقة الاستخدام	Pests الافات	Use Rate معدل الاستخدام
Sprayers الرشاشات العادي	الذباب Flies	لتر ماء 10 Liter / 100 ml / ملل 100 - 200 ml
	البعوض Mosquitoes	لتر ماء 10 Liter / 100 ml / ملل 50 - 100 ml
	Cockroaches, Ants, Ticks, Fleas	لتر ماء 10 Liter / 100 ml / ملل 200 - 300 ml (1 L. solution / 15 m <sup>2</sup> )
	الصراصير، النمل، القراد، البراغيث	1 لتر محلول / 15 متر مربع
ULV الرش متاهي الصغر	50 ml/liter of water/glycol (5%) 1 Liter. solution / 2500 m <sup>3</sup> or 1000 m <sup>2</sup> (%) 50 ملل/لتر من الماء / الجليكول وهذا اللتر يكفي مساحة 2500 متر مربع او 1000 متر مربع	
Thermal fogger التضبيب الحراري	40 ml per 1 litre of glycol/other solvent (4%) <b>Indoor:</b> 0.8 - 1 litre of solution to treat 1800 - 2000 m <sup>3</sup> <b>Outdoor:</b> 1.2 - 1.5 litres of solution to treat 1 hectare <b>Sewer system:</b> 30 - 40 ml of solution to treat 1000 m <sup>2</sup> 40 مل من المبيد لكل 1 لتر من الجليكول / اي مادة اخرى (4%) - داخلي: 0.8 - 1 لتر من محلول لمعاملة مساحة تتراوح بين 1800 - 2000 m <sup>3</sup> - خارجي: 1.2 - 1.5 لتر من محلول لمعاملة 1 هكتار. - نظام الصرف الصحي: 30 - 40 مل من محلول لمعاملة 1000 متر مربع.	

If product is used inside or bedrooms, ventilate the room well before spending any time there.

إذا تم استخدام المبيد داخل غرف النوم، يجب تهوية الغرفة جيدا قبل الدخول فيها.

## WARRANTY STATEMENT الضمان

Ensure the stability of the company producing the chemical and physical specifications for this pesticide safety and his charges in the original normal storage for the duration of its validity under the conditions of the United Arab Emirates.

تضمن الشركة المنتجة ثبات الموصفات الكيميائية والفيزيائية لهذا المبيد وسلامة عبواته الأصلية في التخزين العادي طيلة فترة صلاحيته تحت ظروف دولة الإمارات العربية المتحدة.



1 5 0 0 5